



Forensic investigators at Fundacion de Antropologia Forense de Guatemala examine human remains from a mass grave, February 2013. CMHR photo

Des anthropologues médico-légaux de la Fundacion de Antropología Forense de Guatemala examinent des ossements humains d'un charnier, en février 2013. Photo du MCDP.

## GENOCIDE AND HUMAN RIGHTS IN GUATEMALA: UNEARTHING THE TRUTH

# 19

June, Wednesday  
11:45 a.m. to 1 p.m.  
University of Winnipeg,  
Convocation Hall

The Canadian Museum for Human Rights (CMHR) and the University of Winnipeg's Global College present a panel discussion with Julio Solórzano Foppa – son of Guatemala's first democratically elected president and leading human-rights defender – and Pascal Paradis, founder of Lawyers without Borders Canada – just back from the groundbreaking genocide trial of former Guatemalan dictator José Efraín Ríos Montt. CMHR will discuss connections forged with Guatemalan human rights workers as they work to build their own museum and memorial as a place of truth and reconciliation.

## LE GÉNOCIDE ET LES DROITS DE LA PERSONNE AU GUATEMALA : DÉCOUVRIR LA RÉALITÉ

# 19

Le mercredi, juin  
De 11 h 45 à 13 h  
Convocation Hall,  
Université de Winnipeg

Le Musée canadien pour les droits de la personne (MCDP) et le Global College de l'Université de Winnipeg présentent une table ronde avec Julio Solórzano Foppa, fils du premier président démocratiquement élu du Guatemala et défenseur des droits de la personne; et Pascal Paradis, fondateur de l'organisme Avocats sans frontières Canada, qui est récemment revenu du procès important de l'ancien dictateur guatémaltèque José Efraín Ríos Montt, accusé de génocide. Le MCDP parlera des relations établies avec des défenseurs des droits de la personne au Guatemala qui travaillent à construire leur propre musée et monument commémoratif en tant que lieu de vérité et de réconciliation.